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Årsberetning Sollihøgda jff 2023 

Årsmelding fra siste kalender år 
Styret har i perioden bestått av: 

Leder: Henning Skaret  

Nestleder: Roar Hansen  

Sekretær: Beate Aase Heidenreich  

Leder riflegruppe: Hans Petter Fredriksen 

Leder lerduegruppen: Petter Clausen 

Kasserer: Christine Prøsch  

Styremedlem: Odd Sørlie  

Sollihøgda jeger- og fiskerforening har nå 230 medlemmer, mot 227 på samme tid i 2023. Foreningen 

har en kvinneandel på 8,7 %.  Andelen medlemmer over 50 år er 77%. Medlemmene er fordelt på 

kjønn og i aldersgrupper i tabell 1. Noen av medlemstallene er vist i figur 1 og figur 2.  

Tabell 1: Sollihøgda jffs medlemmene fordelt på aldersklasser av 10 år og etter kjønn. 

 Menn Kvinner Sum % 

over 80 6  6 3 

over 70 36  36 16 

over 60 år 57 3 60 26 

over 50 år 63 10 73 32 

over 40 år 19 1 20 9 

over 30 år 15 3 18 8 

over 20 år 10 1 11 5 

under 20 år 4 2 6 3 

Sum medlemmer           210          20 230  

 



 

 

Figur 1: Foreningens medlemmer fordelt på aldersklasser. 

  

Figur 2: Forholdet mellom kvinner og menn til venstre. Til høyre en fremstilling av andelen medlemmer over/under 50 år. 

Styret har i perioden hatt 6 styremøter (9.03, 18.04, 15.05, 7.08, 4.09, 20.11). Årets viktigste saker 

har vært: 

• Aktivitetsplan/ terminsliste for året 

• Reguleringsplanen for Høgås  
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• Oppsigelse fra politiet  

• Ny leiekontrakt for Hagen jaktsenter 

Dugnader er gjennomført på Høgås, en vinter, en vår og en høst er gjennomført på Høgås.  

Steggen har fylt ut ved standplass 

Høgås skytebane er foreningens største og viktigst aktivitet.  Aktiviteten ledes av lerduegruppen og 

riflegruppen. Hver av gruppene har sine egne aktive grupper med 10-20 medlemmer som organiserer 

og gjennomfører skytingene på banen.  

Foreningen bruker skytebanen til egen aktivitet mandager, onsdager og torsdager etter at snøen har 

smeltet frem anlegget. Lerduebanen åpnet 4. mai, riflebanen først 25. mai i 2023.  Tirsdager bruker 

haglegruppen Steggen banen. Hagen jakt- og skytesenter i Oslo leier riflebanen fredager i juni, august 

og september. Andre leietakere er privatpersoner og firma som har leid bane en eller begge banene. 

  

Rapport småviltjakt 
Jaktstatistikk 2023 

 



 

 

 

 



 

 

 

Årsrapport riflegruppen 2023 
Gruppen har bestått av følgende mannskap: 

Svein Solheim, Roger Thon, Bjarne Follestad, Jørn Fortun, Roar Hansen, Frank Hansen, Jostein 

Tandberg, Ola Dønnem, Sten Jensen, Stein Grasmo, Jonas Lassen, Gaute Solheim, Oddvar Hansen, 

Thor Ivar Tandberg Johansen, Rolf Linskov og leder Hans Petter Fredriksen. Tilkallingshjelp har vært 

Vidar Nilsen og Kai Stensrud. 

I tillegg har Hole Jaktforening også i år bidratt med hjelp på banen med en mann på de ordinære 

skytekveldene.    

Riflegruppen har bidratt med frammøte på i alt 27 kvelder, i tillegg til faste skytekvelder har vi leid ut 

riflebanen til Bærum Viltnemd 2 kvelder. Jørgen Hoel har disponert riflebanen på fredager gjennom 

sommeren, Frank og Roar er behjelpelig her.  

Tabell 2 viser oversikt over serier og salg av skudd, for øvrig viser vi til hovedlagets regnskap. 

Tabell 2: Antall serier og salg av skudd 2023. 

 År 2023 År 2022 År 2021 

Trening og 15 skudd 717 739 407 



 
Storviltprøver 386 473 382 

Omsetning 286373,00 293360,00 205600,00 

Netto inkludert vedlikehold  110247,23 116582,37 132033,90 

Patroner solgt (antall) 8070 7830 5050 

2023 har vært et fint år. 

Ingen restriksjoner med hensyn på pandemier, vi er tilbake til slik det var før! 

Tallene viser at vi fortsatt er populære blant storviltjegerne. Selvsagt er det skyttere som ikke 

kommer tilbake, det kan ha mange årsaker, heldigvis kommer mange nye fjes på banen og gjør at 

aktiviteten holds oppe. Skyttere kommer fra områder i Drammen, Oslo, Asker, Bærum, Ringerike og 

Hole, de kan ha kjørt forbi flere baner, men velger å komme hit, det må vi ta litt selvskryt av. 

Besøket har fordelt seg jevnt over hele sesongen, noen komme tidlig andre seint, slik at trykket på 

standplass blir ganske jevnt.  

Vi får stadig ros for gjennomføringen av skytekvelder og av anlegget. 

Omsetningen er litt lavere enn fjoråret, skytepriser ble ikke endret i 2023, nedgang i antall prøver og 

treninger er i omsetning kompensert med høyere patronpriser. Vi har ligget litt under gjeldende 

patronpriser i hele sesongen.  

Vi greide å lage et overskudd på 110’ selv med et skiveutlegg på vel 40’. Vi har et kjempestort 

varelager, 7860 skudd til ved innkjøpsverdi av 135. I tillegg har vi et messinglager verdt ca.40’. Leie av 

riflebanen til Jørgen Hoel er ikke ført i dette regnskapet. 

Med likhet i fra 2022 har 2023 har vært et vanskelig år med tanke på patroner, krig og pandemi har 

resultert i knapphet patroner. Vi var tross alt heldige grunnet gode forhold til leverandør som 

prioriterte trofaste kunder. 

Men ved manko på varer går også priser opp, det har vi fått føle og selvsagt skytterne også. Netto 

inntekt på patronsalg har i 2023 vært vel 32’. 

Blypatroner er fortsatt enerådende, det snakkes mere om overgang til andre kuletyper.  

På slutten av sesongen fikk vi inn kobberkuler fra SAKO, De er veldig dyre med utsalgspris på 60,- pr 

stk.  

Vår servering kom endelig i gang igjen. Vafler og kaffe fikk en omsetning på nesten 10’ og stor 

stemning i bua igjen. Alle i gruppa bidrar godt på ’kjøkkenet’. Egentlig mye arbeid for et lite 

overskudd, men serveringen gjør et godt miljø bedre. 

Riflestandplass. 

Det er bare utført normalt vedlikehold og rydding her.   

Elektronikk 100 meter skiver 



 
Vi kjøpte inn en god del nye sikteblinker og gummi i år. For å løse problemer vi hadde med skiver i 

2022 ønsket vi besøk av Megalink. De kom og installerte ny software og alt fungerte, samtidig byttet 

vi ut to monitorer av eldre versjon 

Elgbanen  

Dette året har elgbanen fungert slik den skal, investeringen fra 2022 var vellykket.  

Erfaringer fra sist sesong 

Frammøte blant vakter fungerer veldig godt. Vi har et stabilt og godt mannskap med store 

kunnskaper om skyting, gevær og jak, samt gode jakthistorier. Vi har hatt 4 på hver vakt og en 

medhjelper fra Hole Jaktforening. 

Ingen i gruppe ønsker fritak, ei stabil gruppe som ønsker å lage gode forhold områdets storviltjegere.  

Generelt er kunnskapsnivået blant hjelperne veldig godt og vi får skryt av god hjelp til skytterne. 

Betalingsløsning.  Fungerer bedre og bedre, stadig mindre bruk av kontanter. Jon Kristoffer Skaret 

har her vært til god hjelp til oppdatering..  

Arbeidsoppgaver for 2024 

• Fortsette malingen av anlegget. 

• Vanlig vedlikehold av skiver og standplass. 
 

Til slutt vil jeg bare takke for den innsats som er gjort av gruppa og ser fram til en ny sesong. 

 

Sollihøgda 31. januar 2024 

Hans Petter Fredriksen  

Leder riflegruppe 

 

Årsberetning fra lerduegruppa 
Søkte midler og fikk -er dette med? 

 

Årsrapport lerduegruppa 2023 

Vaktgruppa har i år bestått av Jan Clausen, Christian Clausen, Petter Clausen, Lars Nilsen, Torstein 

Bergli, Tom Arild Pettersen, Geir Linnerud, Trond Johanson, Bjørn Jacobsen, Tormod Wahl Westreng, 

Trond Sundby, Jon Kristoffer Skaret, Roar Hedels, Peter Steland, Anne Barflo, Jan Olav Bakken, 

Magnus Okkelmo, Tina Hansen, Hans Petter Hansen og Philip Lauritsen.  

Odd Sørlie, Henning Skaret og Roar Hansen har stilt opp som superreserver ved mottak av skudd og 

duer i tillegg. Jan Olav har i tillegg lagt ned masse ekstra innsats med gressklipping og 



 
søppelhåndtering, så en ekstra takk til ham for god innsats i året som har gått. Vi har også hatt et par 

ekstra dugnader i forbindelse med opp og nedrigg av bane. Ekstra hyggelig er det at vi har fått vervet 

noen nye til vaktgruppa i 2024. 

Vi søkte og fikk delt midler fra sentralleddet, og ga ungdom tilbud om å skyte gratis. Oppmøtet var 

ikke veldig stort, men ga mersmak og vi fortsetter dette gode arbeidet i 2024.  

Vi har til sammen stilt med 12 skyttere fra SJFF på Ringerikscup og Norgescup i lerduesti. Stas var det 

at Anne Barflo ble fylkesmester i leirduesti og Piotr Batko vant C-klassen i Beretta cup, figur 3. 

     

Figur 3: Fylkesmaster i leirduesti Anne Barflo, sammen med fylkesmester Jesper Maj Larsen fra Bjørkelangen. Til høyre Piotr 
Batko vant C-klassen i Beretta cup. 

Vi har også hatt godt oppmøte fra Sollihøgda på diverse lokale lerduestier rundt forbi. Vi arrangerte 

også vår første lerduesti hvor over 50 skyttere fra nære og fjerne klubber stilte opp. Dette ble et 

meget bra arrangement selv om vi ikke var så heldige med været var det bare blide folk å se. Det ble 

også lagt en stor dugnadsinnsats i forbindelse med dette stevnet både med utsett av kastere, kiosk 

og opprydding. Dette ga mersmak og vi satser på å gjenta med årlige stevner. 

Vi har endelig fått orden på trapbanen nede, så nå har vi to trapbaner og to sportingbaner oppe og 

går. Det ble samarbeidet med Nittedal jff om innkjøp av lerduer også i fjor, ettersom vi fikk kjøpt inn 

såpass stort kvantum blir det ikke nødvendig å kjøpe inn noen duer for 2024. Vi har også fått ny 

leverandør på skudd, så vi håper å slippe usikkerheten rundt det å skaffe skudd og duer i år.  



 
Med det takker vi for et fint år i 2023 og håper å se alle igjen og kanskje noen nye i 2024. Ekstra 

honnør til alle som har stilt opp på vakter og dugnader for god innsats i året som har gått og satser på 

et nytt år med fine stunder på banen☺ 

Med vennlig hilsen  

Lerduegruppa SJFF 

 

 

Revidert regnskap 

Revisorsberetning 
Til Styret i Sollihøgda Jeger- og Fiskerforening 

3538 Sollihøgda 

 

REVISJONSBERETNING 2023 

Vi har gjennomført revisjon av regnskapet for året 2023. Regnskapet viser et overskudd på  

kr 278 578.  

Bankbeholdningen på kr 1 214 976 er korrekt, det finnes bilag til alle transaksjoner.  

Foreningens totale eiendeler har en bokført verdi på kr 2 150 768. Foreningens eiendeler består i 

hovedsak av bankinnskudd, skyteanlegget ved Høgås til en bokført verdi av  

kr 550.000, samt varebeholdning i rifle- og leirduegruppene. 

Forenings totale inntekter økte med 4 % til kr 854 356. Salg av patroner, hagleskudd, leirduer og 

vaffel på Høgås var totalt på kr 519 000 mot kr 510 000 i 2022. Omsetningen for riflegruppa minket 

noe, men resultatet er fortsatt meget godt. Omsetningen for leirduegruppa økte med 17 % og 

resultatet viste ett overskudd på kr 72 000. Hovedforklaringen til foreningens høye resultat er et 

lavere investeringsnivå under 2023, investeringer kostnadsføres i sin helhet ved innkjøp.  

Foreningen har siden 2018 tatt i bruk et mer avansert bokføringssystem. Dermed er det mulig at 

rapportere total omsetning og fordeling av kostnader på forskjellige kostnadskontoer og grupper.  

Foreningen har utarbeidet en materiell-/inventarliste som vedlegg til regnskapet. På denne inngår 

det også en oversikt over ikke montert materiell (våpen, gressklipper, etc.), dette er materiell som i 

sin helhet er kostnadsført. Bruk av exceldokument vil forenkle fremtidig oppdatering av ovennevnte 

liste. 

 

Vi anbefaler at regnskapet for året 2023 godkjennes. 

Sollihøgda, 17. februar 2024 



 
 

 

Ingemar Skaret    Gaute Solheim      
      

 

Resultatregnskap 

Sollihøgda Jeger og Fiskeforening    

2023 sammenlignet med 2022 

    

Konto 2023 2022  
Salgsinntekt 748 509,73 709 286,60  
Salgsinntekt Høgås 519 094,95 510 701,00  
Salgsinntekt, Jaktkort 57 050,00 60 100,00  
Salgsinntekt, Utleie Lerdue 57 160,00 45 680,00  
Medlemskontingenter 27 240,00 28 935,00  
Refusjon Mva NJFF 59 672,00 50 856,00  
Støtte fra NJFF - kurs/skole 15 000,00 0,00  
Grasrotandelen 13 292,78 13 014,60  
Annen driftsinntekt 105 846,00 114 082,00  
Annen leieinntekt 105 846,00 106 482,00  
Annen driftsrelatert inntekt 0,00 7 600,00  
Sum driftsinntekter 854 355,73 823 368,60  
Varekostnad 444 915,76 399 286,45  
Innkjøp av varer for videresalg 333 562,01 330 317,45  
Leie av jaktterreng for fremleie 63 285,00 61 250,00  
Fremmedytelse og underentreprise 48 068,75 7 719,00  
Annen driftskostnad 144 589,54 354 151,52  
Frakt, transportkostnad og forsikring ved vareforsendelse 0,00 2 875,00  
Bensin, dieselolje 500,19 14 691,47  
Renovasjon, vann, avløp o.l. 0,00 4 367,20  
Renhold 342,50 149,00  
Leie datasystemer 7 269,00 6 384,00  
Inventar 41 498,00 135 452,55  
Driftsmateriale 299,50 1 057,00  
Datautstyr 0,00 13 007,00  
Reparasjon og vedlikehold bygninger 3 445,70 5 419,14  
Reperasjoner og vedlikehold vei og eiendom 8 125,00 18 344,00  
Reparasjon og vedlikehold utstyr 19 578,25 95 073,00  
Snøbrøyting 2 325,00 0,00  
Kontorrekvisita 408,80 690,00  



 
Møte, kurs, dugnad 1 879,95 6 208,50  
Annen kontorkostnad 4 498,00 0,00  
Telefon 6 382,50 5 137,16  
Internett 0,00 1 199,00  
Reisekostnad, ikke oppgavepliktig 0,00 736,00  
Kontingent, fradragsberettiget 4 250,00 3 825,00  
Gave, fradragsberettiget 1 600,00 1 500,00  
Forsikringspremie 24 941,00 22 972,00  
Salgsutgift, Jakt 1 200,00 1 500,00  
Stevneutgifter 2 684,90 0,00  
Bank- og kortgebyr 4 580,00 4 285,50  
Gebyr iZettle 8 781,25 8 534,00  
Annen kostnad 0,00 745,00  
Sum driftskostnader 589 505,30 753 437,97  
Driftsresultat 264 850,43 69 930,63  
Annen finansinntekt 13 728,00 4 497,00  
Annen renteinntekt 13 728,00 4 497,00  
Netto finansposter 13 728,00 4 497,00  
Årsresultat 278 578,43 74 427,63  

 

Innkomne saker  
Fra Jørn E.W. Fortun 
Hei styret i Sjff, 
Sollihøgda jff kan bidra mer til at flere ny jeger kommer i gang med jakt gjennom god skyteopplæring.  
Jeg mener foreningen kan ha større fokus på opplæring gjennom aktiviteter som kan få flere uerfarne 
jeger til banen. Det er mye vi kan ta tak i, jeg skisserer noen tanker: 
 

• Skytekurs hagle for både voksne nybegynnere og ungdom 

• Skytekurs rifle for både voksne nybegynnere og ungdom 
 
Åpne lørdager for rifleskyting, fra mars og frem til sesongåpning trening og skyteprøve, egen 
terminliste for dette. Er medlemmene i riflegruppa villig til dette, trengs 1 til 2 personer pr lørdag? 
Kan skytekurs for rekrutter/ungdom og nybegynnere kombineres med «lørdagsskytinger»? 
Har foreningen kapable instruktører på rifle? Mener svaret er ja 
 
På hagle har noe foregått, kjenner lite til det. Kan en tilsvarende måte som rifleskyting, gjøres på 
hagle, men da etter at snøen har smeltet frem anlegget? 
Har foreningen kapable instruktører på hagle? Mener å ha sett at svaret er ja. Det praktiske må 
sorteres ut, vaktliste etc. 
 
Hva skal dette koste for medlemmer/ikke medlemmer jr. kontra sr.? 
Hvordan skal vi markedsføre dette? 
Kan det søkes om eksterne midler? 
Kan foreningen verve nye medlemmer på måten? 



 
 
Med vennlig hilsen 
Lier 13.02.2024 
Jørn E. W. Fortun 
 

 Styrets forslag til vedtak: 

Styret er positive til forslaget om fokus på aktivitet for ungdom. I foreningen er det lerduegruppen og 

riflegruppen som vil se på saken, sammen med styrets ungdomskontakt.  

Retningslinjer for foreningsdriften 
Det er ingen forslag til nye retningslinjer for foreningsdriften. 

Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

Priser på jaktkort 
Styrets forslag: Beholde dagens pris. 

Endring av ordbruk i vedtektene 
Styrets forslag:  

Endring 1: §8 siste setning «Det skal føres protokoll fra hvert styremøte». Endres til: «Det skal føres 

referat fra hvert styremøte». 

Endring 2: §8 vervet «Leder haglegruppe» endres til «Leder lerduegruppe» 

 

Styrets forslag til virksomhetsplan 
Foreningen vil fortsette sin virksomhet på Høgås skytebane med åpen dager som følger: 

Høgås skytebane 
Åpningstider: Mandag, onsdag og torsdag fra kl. 17.30.  

Sesongen starter når snøen har smeltet frem anlegget og vil bli annonsert på facebooksiden til 

Sollihøgda jeger og fiskerforening. 

Drift og vedlikehold: Riflehuset er slitent. Vi trenger nytt hus. Styret vil se på saken kommende år. 

Dugnader: vår- og høstdugnader avholdes for nødvendig vedlikehold, holde vegetasjon nede og 

rydde. 

 

 



 

Styrets forslag til budsjett 

 

Sollihøgda Jeger og Fiskeforening   

   

Konto 
Hittil 
budsjett 

Salgsinntekt 807 500,00  
Salgsinntekt Høgås 547 500,00  
Salgsinntekt, Jaktkort 58 000,00  
Salgsinntekt, Utleie Lerdue 57 000,00  
Medlemskontingenter 27 000,00  
Refusjon Mva NJFF 60 000,00  
Støtte fra NJFF - kurs/skole 45 000,00  
Grasrotandelen 13 000,00  
Annen driftsinntekt 103 000,00  
Annen leieinntekt 103 000,00  
Sum driftsinntekter 910 500,00  
Varekostnad 408 000,00  
Innkjøp av varer for videresalg 298 000,00  
Leie av jaktterreng for fremleie 65 000,00  
Fremmedytelse og underentreprise 45 000,00  
Annen driftskostnad 401 000,00  
Bensin, dieselolje 30 000,00  
Leie datasystemer 7 500,00  
Inventar 69 000,00  
Reparasjon og vedlikehold bygninger 100 000,00  
Reperasjoner og vedlikehold vei og eiendom 100 000,00  
Reparasjon og vedlikehold utstyr 15 000,00  
Snøbrøyting 15 000,00  
Møte, kurs, dugnad 2 000,00  
Annen kontorkostnad 5 000,00  
Telefon 7 000,00  
Gave, fradragsberettiget 5 000,00  
Forsikringspremie 25 000,00  
Salgsutgift, Jakt 1 200,00  
Stevneutgifter 6 000,00  
Bank- og kortgebyr 4 500,00  
Gebyr iZettle 8 800,00  
Sum driftskostnader 809 000,00  
Driftsresultat 101 500,00  

   
 



 

Styrets forslag til kontingentnivå 
Styret foreslår for årsmøte middel kontingennivå for 2025. 

Forslag til vedtekstendringer med utgangspunkt i NJFFs vedteksnorm 
Det er ingen forslag til vedtektsendringer 

Andre saker på dagsorden 
Styret oppfordrer medlemmene til å legg inn foreningen som grasrotmottaker.  

Vårt organisasjonsnummer er: 996 040 682 

Valg av styre i henhold til §8 
Styrets leder, leder riflegruppe, leder haglegruppe, kasserer samt tre varamedlemmer skal velges i 

2024. 

Valgkomiteens innstilling 
Leder: Roar Hansen 

Nestformann: Henning Skaret – sitter ut nestleders periode til 2025 

Sekretær: Beate Aase Heidenreich – ikke på valg 

Leder riflegruppe: Hans Petter Fredriksen 

Leder haglegruppen: Petter Clausen 

Styremedlem: Odd Sørlie – ikke på valg 

Kasserer: Christine Prøsch 

Varamedlem: Tina Hansen  

Varamedlem: Oddvar Hansen  

Varamedlem: Ola Dønnum 

Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter 

behov  
Styret foreslår at de to gruppene organiserer seg som tidligere, ved at leder er valgt av årsmøtet 

mens resten av gruppen organiserer seg selv.  

Valg av valgkomite på tre medlemmer  
Arve Nesvang valgt i 2023 for to år. 

To nye medlemmer skal velges, - forslag fremmes på årsmøtet 

Jon Kristoffer Skaret og Frank Hansen er spurt og har sagt ja til gjenvalg  



 
 

Valg av revisor(er)  
Ingmar Skaret ble valgt for 2 år i 2023  

Eventuell utnevning av æresmedlemmer 
Ingen utnevnelser av æresmedlemmer  

Valg av foreningens representanter til regionlagets årsmøte 
Årsmøtet er onsdag 20. mars. 

Ingen forslag 

Forslag på landsmøtesaker i NJFF 
Ingen saker 

Årsmøte skal beslutte forvaltning av foreningens ressurser og avtaler 
Styret har ingen kommentar 

 

 

 


